
Interpelácia č. 123/2022   
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MUDr. Tomko: 

Všimol som si, že zo severnej strany objekt, ktorý je strážený mestom, čiže bývala Frucona, 

ako keby sa rozoberalo. Obklad, tam je z toho dajak stále menej a menej.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka opravy, alebo problému, ktorý nastal na budove priemyselného parku išlo 

o uvoľnenie časti obloženia zo severnej strany. Na túto prácu bola zrealizovaná súťaž na 

dodávateľa, bola vyhodnotená súťaž a v týchto dňoch sa realizuje oprava, čiže problém, ktorý 

súvisel už možno s opotrebovaním materiálu, tá stena bude opravená, čiže bude budova daná 

do pôvodného stavu z tej severnej časti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


